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Csengeri Kamilla megnyitja az ülést 2023. október 26. 18:14-kor.

1. Pénzügyek
Csengeri Kamilla elnök rendelkezett a kasszáról, elmondta, hogy ki vehet ki pénzt a kasszából.
A kasszában 61895 Ft van és a jelenlegi elnökség megalakulása óta 3 új tagosodás történt.
Csengeri Kamilla elnök felhívta a figyelmet arra, hogy már lehet tagosodni a 23/24-es tanévre,
úgyhogy mondjuk az embereknek, hogy tagosodjanak. Lesz majd valamikor egy számla írós
betanulás, aki nem tud számlát írni, az ne írjon.

2. Médiamegjelenések
Mindenki gondolkodjon, hogy milyen tartalmat rakjunk ki. Jó ha pörög a közösségi hálózat,
ne csak események menjenek ki, mehet másfajta poszt is (mémek, eseményekhez timer pl. már
csak 1 hét a TDK hétig stb, életképek).
Lesz idén is tagfotózás, meg tudjuk kérni Deák Bendegúzt (előző általános elnökségi tag), hogy
készítsen képeket, mert tavaly is ő készítette.
Papp Zsombor fizika szakterületi koordinátor tájékoztatta az elnökséget, hogy a Fizika és Csil-
lagászati Intézetnek van hirdetőtáblája, és ha beszélünk velük akkor lehet oda is kitenni aján-
lókat/plakátokat.

3. Programok

Fiziqs Foci és Fiziqs Csocsó

Felmerület a Fiziqs Csocsó vs Fiziqs Foci kérdése, hogy melyik legyen. Csütörtökre nem lesz
rakva esemény, mert a másodéveseknek péntek reggel órája van, szerdán FizMat Kocsmatúra
lesz. Furuglyás Kristóf ellenőrző bizottsági tag szerint össze lehetne kötni a cscsót a focival úgy,
hogy amíg akik nem fociznak, azok tudnának csocsózni. A focival az a baj, hogy most már
hideg van, és ez lehet elijeszti az embereket, nem feltétlen akarnak az emberek hidegben focizni.
Felmerült a terembérlés ötlete is, viszont ezeknek a költsége túl nagy, és nem engedhetjük ezt
magunknak úgy, hogy még ételre is kell költeni, és a kupát is be kell szerezni. Ezért volt jó
eddig a KCSSK pályája, mert nem kellett fizetni. A Fiziqs Foci mindig hétvégén van, viszont
most szombat az 2 nap múlva van, jövő hét szombaton (november 4) lesz a Mafihe tisztújító
közgyűlése, úgyhogy ezek a napok nem jók. Szigeti Boldizsár programfelelős mondta, hogy a
cél az lenne, hogy ebben az évben kétszer szervezzünk focit, mert mindenki szeretné. Nem
ragaszkodunk a kinti focihoz, de Grósz Alexandra általános elnökségi tag utánajár a terem-
bérlésnek, Kemenczei Edina PR felelős megkérdezi a Kölcsey Ferenc Gimnázium vezetőségét,
hogy kibérelhetjük-e a tornatermet, Kamilla vagy Boldi pedig ír a KCSSK-nak e-mailt az ottani
tornateremmel kapcsolatban. Ha hétfőig nem lesz elintézve a terem, akkor csocsó lesz. Boldi
szerint pénteken lenne majd a csocsó.
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Tea és Kex

A 20-ai héten lenne Tea és Kex Csanád Mátéval, Groma Istvánnal már tavaly volt, szóval nem
akarjuk ismételni. Ha viszont Csanád Máté épp nem ér rá, akkor viszont Ispánovity Péterrel
lesz. Orosz Míra általános elnökségi tag felvetette az ötletet, hogy legyen szavazás, hogy kivel
legyen Tea és Kex.

TDK hét

A TDK hét elején itt kellene tartozkódnia az elnökségnek, hogyha kevés érdeklődő lenne bent a
teremben az elején, akkor az elnökség tagjai be tudjanak ugrani nézőnek. A TDK hét pont arra a
hétre esik, amikor Mikulás napja is van, úgyhogy ha nagyon nem jönnének előadók ezen a napon
(mert van gyerekük, és velük szeretnék tölteni ezt a napot), akkor hívunk hallgatókat, hogy
meséljenek arról, hogy miért jó TDK-zni, ha viszont ez a nap is teljesen feltöltődik előadókkal,
akkor minden nap az elejére hívunk hallgatókat.

Mafihe karácsony

Lesz, de addig amúgyis lesz még egy elnökségi ülés, úgyhogy majd akkor beszéljük meg a
részleteket.

4. FÓKA
Mondjuk a gólyáknak, hogy kérjenek FÓKÁt. Míra elmondta, hogy a gólyák ismerik a FÓKA
koncepcióját, de volt olyan, hogy 1 héttel tudták meg a kalkulus ZH-t. A Mafihés FÓKÁs
e-mail nem működik, Ihász Hanna FÓKA-koordinátor nem tudja a jelszavát a fiókhoz. A
hallgatók egyáltalán nem kérnek FÓKÁt, így Hanna azt hitte, hogy a FÓKA-kérő forms-zal
van a probléma, de csak egyszerűen nem kérnek FÓKÁt, úgyhogy megy majd ki FÓKÁs poszt
a Facebook csoportokba.

5. Pólók, ajándéktárgyak
Adományért cserébe kaphatnak az emberek pólót vagy kitűzőt. Nem sok értelme van ennek a
napi rendi pontnak, Kamilla a jövőben lehet ezt a pontot eltörli.

6. Egyebek
Van egy takarítós táblázat, azokat a takarításokat lehet megcsinálni az irodában. Szandi és
Míra nagyon jól csinálják a takarítást.
Szóljunk rá az emberekre, hogy ne hagyjanak szemetet.
Kulcslista majd a november 4-ei nagy Mafihe kgy után lesz.

3



A Mafihében a honlapos posztra még nem jelentkezett senki, úgyhogy mondjuk a felsőbbéve-
seknek, hogy jöjjenek honlaposnak.
Zsombi visszahozta az ELTEFeszt után a BTK-n maradt kísérletezős dolgokat.

Csengeri Kamilla 19:34-kor lezárta az ülést.

Budapest, 2023. október 26. 19:34

Csengeri Kamilla Tanács Gerda
EHB Elnök EHB Titkár

4


	Pénzügyek
	Médiamegjelenések
	Programok
	FÓKA
	Pólók, ajándéktárgyak
	Egyebek

